
Protokoll sentralstyremøte 26.05.2020  

 

Sted:   Teams 

Tilstede:  Annette, Joachim, Monica, Allis, Åslaug, Judy, Roger, Tove, Elin, Janicke 

Frafall:  Vibeke 

 

Saksliste 

Saksnr. Saksinformasjon Ansvar 

54/20 Godkjenning av innkalling  

Innkalling godkjent 

Annette  

55/20 Godkjenning av saksliste 

Saksliste godkjent 

Annette 

56/20 Godkjenning av protokoll  

Protokoll godkjent 

Annette 

57/20 Koronavirus – risikovurdering og tiltak  

Det bør gjennomføres tillitsvalgtskolering i løpet av høsten 2020. 

Dette kan gjennomføres digitalt. Sentralstyremøtene fortsetter 

på Teams, men man tar sikte på å møtes til høsten. 

Vedtak:  

• Det fysiske asperbergtreffet 2020 avlyses, men 

gjennomføres digitalt 

• Landsmøtet utsettes til april 2021 

• Ledermøtet gjennomføres digitalt høsten 2020 

 

Annette 

58/20 Økonomi 

- Fordeling av midler. Elin og Monica gikk igjennom 

overføringene som skal gjøres til fylkeslagene fra 

Facebook-donasjoner, psykiatrimidler fra 

helsedirektoratet og støtte basert på antall medlemmer 

(medlemskontingent). Det forslås at midlene overføres i 

en omgang til fylkeslagene.  

Vedtak: Forslaget støttes. 

- Elin og Joachim har hatt møte med Sylvi Storvik i 

Autismeforeningens forskningsfond. Det forslås at 

forskningsfondet endres til en fast post i regnskapet, og 

Elin og Monica 



at det nedsettes en komite som bestemmer hvem som 

skal motta støtte. Dette sparer penger på revisor. Krever 

landsmøtevedtak. 

- Lokalene i Grenseveien 99: Bygget skal rives i 2021. 

Orgservice skal flytte i begynnelsen. Vi vurderer å 

samlokalisere oss med Orgservice, da de også skal inn i 

nye lokaler til neste år. Der vil vi få en kortsiktig 

leiekontrakt frem til landsmøte.  

Vedtak: lokalene i Grensenveien 99 sies opp fra 1. juli. Flytt 

31/12. 

59/20 Spørreundersøkelse 

- Janicke presenterte foreløpige innkomne svar for den 

første medlemsundersøkelsen rettet mot tiltak/tilbud for 

barn og ungdom. Påminnelse sendes i uke 22 per e-post 

til medlemmene. Spørreundersøkelsen rettet mot 

ungdom og voksne sendes i uke 23. Det sammenstilles et 

resultat når begge spørreundersøkelsene knyttet til 

koronasituasjonen er ferdig. 

- Monica redegjorde for status i Telemark og hvordan 

resultatene der har blitt håndtert.  

- Medlemsundersøkelsen, tilfredshetsundersøkelse for å 

kartlegge hva foreningen kan gjøre bedre for 

medlemmene, utsettes til over sommeren. 

Elin og Janicke 

60/20 Informasjon fra administrasjonen 

- Elin redegjorde for status på kontoret. Det fortsettes med 

hjemmekontor frem til endring i myndighetenes råd. Det 

holdes morgenmøter og statusmøter. 

Elin 

61/20 Autisme i dag 

- Joachim redegjorde for status for Autisme i dag. Det har 

vært møte mellom Joachim, Elin og Jarle om videre 

fremdrift og planer for Autisme i dag. Neste møte er 3. 

juni. Redaksjonen består av: Joakim, Åslaug, Vibeke, 

Trude, Jarle, Elin, Bente Strømsvåg, Hege Gundersen. 

Lora forespørres om hun ønsker å sitte videre. Annette 

deltar ved behov. 

Joachim 

62/20 Oppfølgning av saker, møter og invitasjoner 

- NOU: Trude og Jarle jobber med et sammendrag. Det er 

frist for fylkeslagene for innspill 1. juni. 

- Troms fylkeslag: Åslaug og Trude har hatt møte med 

Tromsø fylkeslag. Det er planlagt et konstituerende møte 

2. juni.  

Annette 



- Nevsom: Annette redegjorde for status med Nevsom. 

Hun sender ut referat fra møtet 

63/20 Faglig råd  

- Elin redegjorde for møtet med faglig råd.  

 

64/20 Kommunikasjon til fylkeslagene 

- Det sendes ut referat til fylkeslagene sammen med 

oppdatert status fra sentralstyret. 

 

65/20 Vedtektskomité 

- Gunn Sande har sagt ja til å være leder. Fiona Durett, Jan 

Heitmann, Harald Nerland, Elin Wall, Joachim Svendsen 

og Annette sitter i vedtektskomiteen.  

- Vedktekskomiteens mandat vil være: 

-  å gå igjennom vedtektene i sin helhet å foreslå 

endringer. 

Sentralstyret har følgende føringer: 

- Forenkle språket slik at det blir lettfattelig 

- Legge til rette for mulighet for annerledes organisering av 

administrasjonen 

- Fylkeslag endres til lokallag 

 

 

 Eventuelt 

- FFO: Joachim har vært i kongressmøte i FFO. Akershus 

lokallag tok opp muligheten til å opprette et 

kontrollutvalg i FFO. Etter diskusjoner i AU har Joachim 

utarbeidet et utkast til forslag til FFOs kongress om 

kontroll og klageutvalg. Styret gikk igjennom utkastet, og 

Joachim fortsetter arbeidet. Kongressen er planlagt 

21.11.2020. Frist for innsendelse: 

- Vestfold fylkeslag: Monica redegjorde for uenigheter 

innad i Vestfold fylkeslag. Elin tar saken videre direkte 

med styret i Vestfold fylkeslag.  

 

 

 

 

Neste møte: 18. juni kl. 18.00 


